
 

 
 

STYREMØTE HENNING IL 
 

Dato: 29.09.2024 Deltakere:  Tilstede Ikke tilstede 
Tid: 1900 - 2100 Leder Per-Ole Austmo x  
Sted: Klubbhuset Kasserer Vegard Forbord x  
  Sekretær Kristin Rannem x  
  Styremedlem Randi Nilsen x  
  Styremedlem Trine Axelberg x  
  Styremedlem Jeanette Strugstad x  
  1. vara Judith Marie Moen  x 
  2. vara Odd Reidar Austmo  x 
  Ski Vegard Forbord x  
  Fotball Leif-Johan Austmo x  
  Trim Anne Storsve Lund x  
Referent Kristin Rannem Ressursgruppa Frithjof Rannem x  
 

Sak: Behandlet: Ansvarlig/frist: 
11/24 Godkjenning av innkalling og sakliste 

Saklista kom litt seint. 

Vedtak: godkjent 

Per-Ole 

12/24 Godkjenning av protokoll fra forrige møte (14.04.24) 

Vedtak: godkjent 

Per-Ole 

13/24 Faste orienteringssaker  

a) Økonomi 2024 

Per-Ole/Vegard/alle 

 

 



 

 

 

Bankkontoer 

 

 



 

 

 

Fast status fra gruppene -  
Aktivitet, deltagelse og planer. 

b) Status fotballgruppa 

Siden sist:  

- På tampen av fotballsesongen.  

- Barnefotballkveldene ble avsluttet i Salmarhallen i dag. 48 unger har vært i 

aktivitet gjennom laget. 

- Alle lagene har fungert godt og hatt normal aktivitet. 

- Har hatt fokus på dugnad på Poengtrøa, hvor det har skjedd store endringer.  

- Skal se på gressklippedugnaden til neste år om den skal løses annerledes.  

- Det er behov for innkjøp av diverse utstyr. 

- Siste dugnad søndag 10. oktober kl 10.00. Etter den skal det se greit ut til start av 

ny sesong neste år.  

- Forslag om å lage noen enkle benker som kan flyttes rundt (a la de de har på 

Mære). 

c) Status skigruppa 

Siden sist:  

● Styremøte gjennomført 

● Satt ned brøytestikker Fjellvegen 28.09. 

● Startet å vaske kjøkken på skihytta. 

● Kvister i anlegget fjernet. 

 

 



 

 
Planlegger: 

● Har søkt om skirenn (Team-sprint 14. desember og ta-sprint 23. mars) 

● Første skitirsdag 7. januar 

● Oppsett skihyttedugnad 

● Oppsett skitrekk 

● Skismører: Knut Baardshaug 

● Skitrener: Muligens Kolbjørn Baadshaug, Petter J. Heistad er med når han har 

mulighet. Det undersøkes mulighet for også å ha skitrening for voksne.  

 
d) Status trimgruppa 

Siden sist: 

- Det har vært en bra sesong med allidrett hvor aktivitørene har vært fornøyd. Vært 

en fin gruppe til tross for stort aldersspenn.  

- 1. blir alene. 2. og 3. har tilbud sammen. Vurderer om 4. skal få tilbud. Mia Moen 

Haggren og Mathea Kolset Berg. 

- Olavsloppet ble gjennomført og det var enklere å få tak i folk. God gjennomføring. 

- Løpetrim med ok oppmøte. Ellen er super-trener.  

- God deltagelse på to-mannsstaffett. 

- Har rekruttert Marthe Barkhald og Julianne Lian inn i trimgruppa. 

- Kjøpt inn noe nytt utstyr til dame/herre-trimmen.  

- Herretrimmen starter opp på mandag, resten starter etter høstferien.  

- Henningtrimmen ble avsluttet denne, 3800 gjennomførte turer. Anslår ca. 5000 

totalt. 72 deltagerer med smått og stort.  

- Tour de Ski starter opp 1. januar. 

e) Status bygg og anlegg: Poengtrøa 

Siden sist: 

- det som er gjort er gjort gjennom fotballgruppa (tatt opp gjerde osv.) 

Planlegger: 

- Skal bytte dør nede ved kiosken.  

f) Status bygg og anlegg: Henningvola 

Siden sist: 

- påstartet vaskedugnad på skihytta, må fortsette. 
se info fra ressursgruppa. 

- Planlegger: 
 

g) Status ressursgruppa 

Siden sist: 

- bygd nye/utvidet flere klopper 

- Har gått gjennom alle løypene og supplert skilt og malt og satt ut nye kryss. 

- Alle traseene er ryddet og gjort klar 

 

 



 

 
- Det er malet og ryddet i utstyrsbu og vedlager. 

- Ny trasé ned til Varddalen. 

Planlegger: 

- Oppmåling med GPS for å få det digitalt. 

- Forlengelse av tillatelse for å gjøre vedlikehold i lysløypa.  

- Vegard skal ta en prat med Stine Strand om hvorfor vi er nødt til å søke 

om tillatelse for vedlikehold i eget anlegg. Tidligere fikk vi tillatelse for 5 

år av gangen. 

- Det har kommet forespørsler om klopplegging rundt vannet. Dette er et større 

prosjekt hvor man må søke tillatelse og kanskje også søke tippemidler.  

h) Status Steinkjer skidrift 

Siden sist: 

● Årsmøte Steinkjer skidrift er gjennomført. 

Planlegger: 

● Kjøpe ny tråkkemaskin. 

j) Status Bulleråskomiteen 

Siden sist: 
Planlegger: Skal ha nytt møte 23. oktober på Marka skistadion. Der skal det lages en 

skriftlig avtale hvor det bl.a. står at om det ikke er nok snø i Marka, skal det likevel 

arrangeres renn med start og stopp på Henningvola.  
 

Dato for Bulleråsrennet 2025: 9.03 

Mulighet for VM-fest på Hennigvola samtidig? 

 

m) Status “Henningkarran” 

Siden sist: 

- Henningkarran er her hver siste tirsdag i måneden. 

- Det er god spredning i alder og interessefelt. 

- Har blitt spurt av forskjønning gruppa i LevVel om å lage noen bordbenker som 

skal settes opp rundt omkring.  

Planlegger: 
 
n) Sponsor 

Siden sist: Ikke noe nytt. 
Mulighet: Infotavle på nye butikken 

Planlegger: finne sponsor for konkurranseløypa. 
 
o) Dialog med Fjellstyret/Statsskog 

 

 



 

 
Siden sist:  
- Muntlig dialog med Fjellstyret. Utfisking av Henningvatnet. 

Planlegger: 
- Årlig statusmøte bør avtales. 

14/24 
 
 

Jubileumsmarkering Henning IL 110 år 
Idrettslaget rundet 110 år i januar, dette burde vi markert. 
Det er også andre lag som jubilerer i bygda i år.  
Det er kommet forslag på å samle til en jubileumsmarkering, evt arrangere en egen 

markering. Forslag om fagdag mtp. frivillighet og lagsbygging.  
Hvem, hva, hvor, hvordan og når ? 

- foredrag 

- bygdedag ble arrangert i år, og det er vilje til å videreføre dette.  

- Henningfestivalen ble ei fin markering i idrettslagets ånd.  

- “åpen dag”: felles arrangement med alle lagene i bygda. Ekstra fokus på 

tilflyttere? 
 

Komité: Jenny, Leif Johan og Anne 

 

15/24 Utleieansvarlig / vask og vedlikehold klubbhuset 
Vi må sette inn en ny person da dagens ansvarlig må trekke seg 
Vi har fått en interessent :)  
Vi må diskutere oppgaver og ansvar for vedkommende , og sett opp mot andre oppgaver 
 
Vedkommende blir kontaktledd mellom utleie, arrangement og vedlikeholdsansvarlig/bygg 
og anlegg. 
Jeanette Strugstad har sagt ja til å ta på seg rollen som utleieansvarlig. 
 
Vedtak: Jeanette strugstad blir ny utleieansvarlig og utleieavtalene lages med 
utgangspunkt i samfunnshuset sin.  
 

 

16/24 Bruksendring av deler av klubbhuset  
 
Henning IL har sendt søknad til Kultur- og likestillingsdepartementet om bruksendring av 
delen av klubbhuset som er tiltenkt butikklokale.  
 
Vi avventer svar. Ved negativ tilbakemelding så må vi gå i dialog med kommunen om 
hvordan vi skal ta stilling til det. 

Vegard 

17/24 Leieavtale for Henningbua  
 
Det må utarbeides en leieavtale for butikken som planlegges. 
 
Avtalen må avstemmes i styret og vil påvirke både utleie og bruk av huset. 
Intensjonsavtalen som ble gjort på årsmøtet iverksettes. 
 
Hva vil være aktuell husleie ? 
Forslag om prosentvis sats i leie (2%).  
 
Vedtak: Styret vedtar at husleien blir 2% av driftsinntektene til Henninngbua. 
 

Vegard/Per-Ole 

 

 



 

 
16/24 Ski traseene på Vola 

 
- Det innmeldt ønske om å etablere bredere trase ved Skihytta/broen. Like i 

fremkant av verandaen til skihytta. Det er innvilget å fjerne tre der. 
- Skibrua står stødig men det er behov for å kjøre på masse rundt for å tette det 

store “hullet”. 
 
Frithjof tar dette videre med ressursgruppa. 
 

Ressurs gruppa 

Møteplan 
(for 
hovedstyret) 

Styresmøte  
Plan for møte punkt ut 2024 og involvering av valgkomite  
 
Neste møte blir tirsdag 26. november kl 19.00  
 

Per-Ole 

17/24 Eventuelt :  
a) Prosjekt skolelunsj 

Det foreslås at Henning IL støtter Henning Lev Vel med 20 000 til prosjekt skolelunsj. 
 
Vedtak: Styre vedtar å støtte Henning Lev Vel med 20 000 til prosjekt skolelunsj.   
 

b) Dugnad 
Det må ses på muligheter for sanksjoner for å ikke møte opp på dugnad? Ta på deg andre 
arbeidsoppgaver?  
Dugnadslister for innkalling til dugnad med oversikt over de som har aktive barn.  
Aktiv påmelding? 
Du må minimum delta på to dugnader når du har barn i idrettslaget.  
Skape en indre motivasjon for at dugnad er morsomt.  
 
Er jeg medlem i Henning IL kan jeg da forvente å bli kalt inn til dugnad på anleggene 
(klubbhuset eller skihytta). Etterlyser klubbfølelsen.  
 
Foreldrene til barn i Granstubben burde inviteres til dugnad på skihytta.  
 
Det kan f.eks. sendes et brev til medlemmene hva vi forventer og “krever”.  
 
Melder opp dette som sak til neste møte. Vi bør ha en dugnadsansvarlig i styret.  
 
 
 
Idrettslagets utvikling - engasjement og medlemsutvikling, aktivitet og muligheter for 
klubben fremover. 
Det er ønskelig at vi i møtet starter arbeidet med og snakker om hvordan vi kan ta tak i 
utviklingen med tanke på å få engasjert flere personer i verv og andre oppgaver. Hvordan 
skal vi rekruttere flere som vil “ta ansvar” ? Hvordan gjør vi det ? 
 Hva kan vi arrangere i egen regi ? Hva i lag med andre ? 
Herunder også tanker om utvikling av våre anlegg ? Og kanskje bruken av disse. 

Per-Ole 

 

Saker til behandling på neste møte: 

-  

Vedlikeholdsplan 

 

 



 

 

Hva skal gjøres? Hvem skal gjøre? Frist 

Klubbhuset gjøres ferdig Dugnad  

Skihytta - nytt kjøkken Dugnad  

   

 

 

 


